
日期：  二零一四年七月八日 (星期二 )  

Date ： 8 July 2014 (Tuesday) 

 

時間：  下午二時三十分  

Time ： 2:30 p.m. 

 

地點：  沙田區議會會議室  

Venue： Sha Tin District Council Conference Room 

 

沙田區議會 Sha Tin District Council 

交通及運輸委員會 Traffic and Transport Committee 

 

擴大會議通告 Notice of Enlarged Meeting 

 

1 .  二零一四至二零一五年度沙田區巴士路線發展計劃  

Sha Tin District Bus Route Development Programme 2014-2015 

 

2 .  政府部門及有關機構就上次會議所議事項的回覆  

Response of Government Departments and Organisations to Matters Arising from the Previous Meeting 

 

3 .  配合南港島線 (東段 )通車的公共交通服務之修訂重組計劃  

Revision of Public Transport Re-organisation Plans to Tie in with the Commissioning of the South Island Line (East) 

 

4 .  委員會轄下工作小組的更新成員名單  

Revised Member List of a Working Group under the Committee 

 

5 .  唐學良先生動議：要求開辦新界東醫院聯網的公共交通服務  

Motion by Mr TONG Hok-leung Requesting Introduction of Public Transport Services for New Territories East Cluster 

 



6 .  林松茵女士提問：沙田至中環線的工程  

Question to be Raised by Ms LAM Chung-yan on Construction Works of Shatin to Central Link 

 

7 .  李錦明先生提問：大圍行人扶手電梯的維修保養  

Question to be Raised by Mr LEE Kam-ming on Repair and Maintenance of Escalators in Tai Wai  

 

8 .  容溟舟先生提問：巴士班次的調整機制  

Question to be Raised by Mr YUNG Ming-chau, Michael on Bus Frequency Adjustment Mechanism  

 

9 .  運輸署進度報告  

Progress Report of the Transport Department 

 

1 0 .  工作小組報告  

Reports of Working Groups 

 

1 1 .  路政署工程進度報告  

Report on the Progress of Works of the Highways Department 

 

1 2 .  沙田區公共房屋及私人機構參建居屋計劃屋苑人口  

Population of Public Housing Estates and Private Sector Participation Scheme Courts in Sha Tin 

 

1 3 .  沙田市中心交通違例檢控數字  

Prosecution Figures on Traffic Offences in Sha Tin Town Centre 

 

 

For the English version of the papers of meeting and simultaneous interpretation service, please call 2158 5311 in advance.  Provision 

of simultaneous interpretation service is subject to the availability of resources. 

http://www.districtcouncils.gov.hk/st/doc/tc/committee_meetings_doc/ttc/st_ttc_2012_029_tc.pdf
http://www.districtcouncils.gov.hk/st/doc/tc/committee_meetings_doc/ttc/st_ttc_2012_044_tc.pdf
http://www.districtcouncils.gov.hk/st/doc/tc/committee_meetings_doc/ttc/st_ttc_2012_045_tc.pdf

